
 

       

 

Møte nr 8 Tingperiode 2014 – 2016 Kombinertkomiteen Norges Skiforbund 

Møte:   Telefonmøte, 24.8 2015, kl 19.00- 20.40 

Til stede:  Inge Oftebro, Paul Einar Borgen, Espen Rian, Gyda Enger, Roald Olsen og 

Sverre Rotevatn.  

1. Status økonomi 

Vi ligger bak pga to usolgte merker 
Brukes et minimum av penger, kun 3 samlinger så langt, alle i Norge 
Møte med President og Gen.sekr  økonomien i kombinert 
Nytt strategimøte rundt sponsorer til uka 
Vi må synliggjøre kuttene vi har gjort 
KK blir informert etter møtet om status  

Eirik Kruse ut av KK, pga stor arbeidsmengde i ny jobb 
Blir støttespiller 
Ivar Stuan vil bidra inn mot hans oppgaver 
 

2. Sponsorer 

Avtale på bil er inngått, 2 års varighet, Både penger og biler 
Felles sponsor jakt. Foreløpig lite resultater av samarbeidet på NSF  
A-laget i rute sportslig 
Arbeidsmiljø for smørere fremdeles tema.  
Trailer er en mulighet; tilgang til trailer som står brakk vinterstid. 
Ombyggings- og driftskostnadene er ukjent. BJE og SR sjekker 
Flere muligheter for profilering med trailer. Selges separat / med førstevalg for 
sponsorene vi har? 
 

 

3. Bredde og rekruttering 

Tre samlinger i juni ,juli og august 
Nye løpere inn i miljøet 
To konkurranser i Midtstua 
Kombinertskolen i Trondheim 



Godt arrangement 
A-laget bidro godt som trenere og motivatorer 
GST-gjorde en god jobb som arrangør og Skiforbundet med JCB ved planlegging og 
gjennomføring 
 
 Youth Cup: 5 jenter og 5 gutter reiser m/egendekning. KK belastes kun SR og J Chr.B 
 

 

4. Innspill fra team 

GST og NTG: Vil ha tilbakemelding om tilbud for de yngste rund KK-samling. 
Trening/renn på Raufoss i K60 parallelt med samlingen på Lillehammer i K120 ? 
Krever rask avklaring 
Kollenhopp: Ønsker avklaring rundt uttakksriterier UOL vs JWM. Går samtidig. 
Oppdatert terminliste etterlyses, - er mangelfull 
 

 

5. Jenteprosjektet 

Jentesamlinger er arrangert sammen med Hopp. Jan Chr B og Rune R har i tillegg hatt 
lokale samlinger 
Viktig med års-hjulet og kontinuitet 
KK-samling må gi et tilbud til jentene (er planlagt og må kommuniseres) 
SR snakker med IM angående jentene og mulig deltakelse i Midtstua/Beitostølen 
Kan bli få deltager pga bakkestørrelse 
 

NC: Blir tilbud til jentene; PTE og Morten L vil samarbeide om dette 

 

6. Arrangementer i høst 

Styre og komiteseminar, NSF 11-12.09                               RO, IO, PEB 
KK-samling 18-20.09                                                                 RO, IO, ER, PEB 
Program KK-samling. SR lager 

Rekruttsamling 6-8/11:                                                             IO, PEB, GE  (?) 

NM 13-14/11:                                                                               IO, RO(?), PEB 

World Cup Lillehammer 4-6/12                                             RO, GE(?), PEB 
 
KK-møte telefon 12.10 

       KK-møte telefon 9.11 
 

 

27.8.2015, ER 


